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Câciu: Cred ca cel mai târziu saptamâna viitoare va fi aprobata hotarârea de Guvern

cu privire la piata asigurarilor

Ministrul de Finante, Adrian Câciu, a declarat, marti, ca Guvernul va aproba cel mai târziu saptamâna

viitoare hotarârea cu privire la asigurari.

 

Ministrul de Finante a fost întrebat daca este o masura sustenabila cea propusa de Autoritatea de Supraveghere

Financiara, ca toate companiile de asigurari sa revina la preturile din martie 2022.

 

"Este o masura cu care sa venim pe o perioada de sase luni, asa înteleg, pentru a proteja consumatorii. Astazi a

venit proiectul, eu am fost într-o sedinta, acum înteleg ca a venit proiectul de la ASF. Detaliile vi le pot da de

mâine încolo. Raspunsurile trebuie sa le dea totusi cei de la ASF. Guvernul este pus în situatia de a lua o masura

pentru a proteja consumatorii. (...) Nu va fi ordonanta, va fi hotarâre de Guvern si eu cred ca cel mai târziu

saptamâna viitoare va fi aprobata de Guvern. (...) Hotarârea de Guvern vine sa protejeze consumatorul pe o

perioada de timp în care ASF trebuie sa vina cu un plan de actiune, astfel încât la finalul acestei interventii piata sa

functioneze în beneficiul consumatorului", a spus Câciu, la Palatul Parlamentului.

 

El a adaugat ca interventia Guvernului trebuie însotita de un plan de actiuni al Autoritatii de Supraveghere

Financiara pe care sa îl înainteze Parlamentului, pentru întarirea legislatiei în materie de asigurari. 
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